

From: [Lori McCord](#)
Subject: Official Launch of Northeastern Public Health - Lancement officiel de Santé publique du Nord-Est
Date: January 2, 2025 9:56:16 AM

Good Morning and Happy New Year! Please find below, an important update.

Dear Community Partners,

We are pleased to share that Porcupine Health Unit and Timiskaming Health Unit have now officially become Northeastern Public Health (NEPH) as of January 1st, 2025.

As Northeastern Public Health begins operations, programs, services, and office locations will stay the same. The pre-existing logos may also be seen until our new brand and logo are launched. Throughout this process, NEPH will continue to engage with the public, community partners, First Nations communities, and municipalities to provide updates and maintain our strong local connections.

Staff and health unit offices can still be reached in the same manner. You will begin to see emails from staff@neph.ca. In addition to the phone numbers and websites already in existence, we can also be reached at 1-877-442-1212 and www.neph.ca. We look forward to continuing to work with you and to strengthening public health in Northeastern Ontario.

Chers partenaires communautaires,

Nous sommes heureux d'annoncer que le Bureau de santé Porcupine et les Services de santé du Timiskaming ont officiellement fusionné le 1^{er} janvier 2025 pour former Santé publique du Nord-Est.

Alors que SPNE commence ses activités, les programmes, les services et les emplacements des bureaux demeureront les mêmes. Vous pourriez continuer à voir les logos préexistants en attendant le lancement de notre nouveau logo et de notre nouvelle marque. Pendant ce processus, le personnel continuera à fournir des mises à jour au grand public, aux partenaires communautaires, aux communautés des Premières Nations et aux municipalités, et maintiendra des liens solides à l'échelle locale.

Vous pouvez joindre le personnel et les bureaux de santé comme avant. Vous commencerez à voir des courriels de staff@neph.ca. En plus d'utiliser les numéros de téléphone et les sites Web déjà existants pour communiquer avec nous, vous pouvez aussi nous joindre au 1 877 442-1212 et à www.neph.ca. Nous nous réjouissons à la perspective de continuer à travailler avec vous et de renforcer la santé publique dans le Nord de l'Ontario.

Lori on behalf of Dr. Catton

This email and any files transmitted with it are intended solely for the use of the individual or entity to whom they are addressed. If you have received this email in error please advise us by return email then delete it from your system immediately.

Ce courriel ainsi que tout dossier transmis au moyen de sont à la stricte intention de la personne ou de l'entité à qui ils sont adressés. Si vous avez reçu ce courriel par erreur, veuillez nous en aviser en y répondant. Supprimez-le ensuite de votre système immédiatement.

Lori McCord

Executive Assistant to the MOH/CEO | Adjointe de direction

Northeastern Public Health | Santé publique du Nord-Est

1-877-442-1212

www.neph.ca

This email and any files transmitted with it are intended solely for the use of the individual or entity to whom they are addressed. If you have received this email in error please advise us by return email then delete it from your system immediately.

Ce courriel ainsi que tout dossier transmis au moyen de sont à la stricte intention de la personne ou de l'entité à qui ils sont adressés. Si vous avez reçu ce courriel par erreur, veuillez nous en aviser en y répondant. Supprimez-le ensuite de votre système immédiatement.